
Motion till Alingsås kommunfullmäktige

Tillgänglighetsanpassa kommunfullmäktigesalen

Att den nyrenoverade Alströmerteatern används som sammanträdeslokal för kommunfullmäktige är

vi i Vänsterpartiet positiva till. Renoveringen var välbehövlig och ger goda förutsättningar utifrån

dagens behov för såväl ljud och ljus som möjligheten att filma och strömma digitalt.

Det är även utifrån ett långsiktigt ekonomiskt perspektiv god ekonomisk hushållning att använda

kommunens egna lokaler. Den nya lokalen skapar även goda förutsättningar för allmänheten att vara

med som åhörare på plats samt för våra restaurangelever på Alströmergymnasiet att sköta

cateringverksamheten.

Dock finns det en del problem med kommunfullmäktigesalen utifrån tillgänglighet och möjlighet för

rullstolsburna att hålla anföranden och röra sig i salen utifrån behoven som en

kommunfullmäktigeledamot har.

Det är av central betydelse att kommunfullmäktige är tillgänglig för alla alingsåsare den dagen

behovet uppstår. Vi behöver agera proaktivt och inte reaktivt.

Med anledning av ovanstående föreslår vi kommunfullmäktige besluta:

… att tillgängligheten i Alingsås kommunfullmäktigesal ses över för såväl kommunfullmäktiges

ledamöter och ersättare som för åhörare.

… att tillgängligheten för att hålla anföranden ses över för att tillgodose olika funktionsvariationers

behov och utmaningar.

… att dubbla höj- och sänkbara talarstolar införskaffas till Alingsås kommunfullmäktigesal.
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